

生命的投資者 Investor of Life

新生命靈糧堂New life Christian Center

耶魚新沒有教堂 但祂栽培出一群非常卓越的門徒

> 信仰的重心不在於外在的建築 而在於內在生命的建造

為什麼耶穌沒有建造大禮拜堂? 沒有萬人的會眾? Why didn't Jesus build the Great Chapel? There

is no congregation of ten thousand people?









教導・資訊 Teaching & information

榜樣・轉化 Modeling & Transformation

可1:22「眾人很希奇他的教訓;因為他教訓他們,正像有權柄的人, 不像文士。」

"The people were amazed at his teaching, for he <u>taught with real</u> <u>authority</u>—quite unlike the teachers of religious law."



John14:12"I tell you the truth, anyone who believes in me will do the same works I have done, and even greater works, because I am going to be with the Father."

約14:12「我實實在在 地告訴你們,我所做的 事,信我的人也要做, 並且要做比這更大的事 因為我往父那裏去。」

太28:16-17「十一個門 徒往加利利去,到了耶 **穌約定的山上。他們見** 了耶穌就拜他・然而還 有人疑惑。

"Then the eleven disciples left for Galilee, going to the mountain where Jesus had told them to go. When they saw him, they worshiped him but some of them doubted!"



"Jesus came and told his disciples, "I have been <u>given all</u> <u>authority</u> in heaven and on earth.

太28:17耶穌進前 來,對他們說: 「天上地下所有的 權柄都賜給我了。」

權柄是來自於使命 Authority comes in the commission

- 比爾強生Bill Johnson -

能力是為完成使命 Power is to accomplish mission

太28:19「所以,你們 要去,使萬民作我的門 徒・奉父、子、聖靈的 名給他們施洗。」 "Therefore, go and make disciples of all the nations, baptizing them in the name of the Father and the Son and the Holy Spirit."



Pastor Bill Johnson比爾強生牧師

我們呼召的偉大,不 在於我們做了什麼? 而是在於呼召我們的 那一位。

The greatness of our calling does not lie in what we have done? It lies in the one who calls us.

- 比爾強生Bill Johnson -







林前4:15「你們 壆基督的 ,師傅 雖有一萬·為父 的卻是不多 大 • 我在基督耶穌裏 用福音生了你 VIII) 0

"For even if you had ten thousand others to teach you about Christ, you have only one spiritual father. For I became your father in Christ Jesus when I preached the Good News to you."

林前4:16「所以, 我求你們效法我。」 "Solurge you to <u>imitate</u> me."





彼前2:21「....因基督也為你們受過苦,給 你們留下榜樣,叫你們跟隨他的腳蹤行。」 "....just as Christ suffered for you. He is your example, and you must follow in his steps."

虎父無犬子 Like father Like son.



門徒訓練從我的家開始